

香港聖瑪加利女書院
2018 - 2019
聯校畢業典禮(畢業生)

敬啟者：

本校聯校畢業典禮將於二〇一九年五月二十四日(星期五)下午三時至五時三十分假座香港浸會大學大學會堂(九龍窩打老道 224 號)舉行，貴子弟須於上午九時正到達大學會堂集合，大會並於典禮後安排茶聚予嘉賓及畢業生享用(下午五時三十分至六時三十分)。

典禮綵排及升學及就業講座將於五月十一日(星期六)上午八時四十五分至下午一時十五分於聖瑪加利男女英文中小學(深水埗深旺道 33 號)禮堂舉行，屆時將通知 貴子弟典禮當天之一切事宜。

貴子弟須穿著整齊夏季校服出席上述活動。請填妥回條，並於三月一日交回班主任辦理。

此致
貴家長

校長唐秀芬啟

二〇一九年二月二十七日

備註：如非因病而缺席**聯校畢業典禮及綵排**者，將不獲發畢業證書。

St. Margaret's Girls' College, Hong Kong
2018 - 2019
Joint-School Graduation Ceremony (Graduates)

To: Parents / Guardians
Date: 27 February 2019

Our Joint-School Graduation Ceremony will be held on Friday, 24 May 2019 from 3:00pm to 5:30pm at the Academic Community Hall of Hong Kong Baptist University (224 Waterloo Road, Kowloon). All students should gather at the Academic Community Hall at 9:00am. Also, tea reception will be arranged for guests and graduates afterwards (5:30pm to 6:30pm).

Students should also attend a Rehearsal of the Ceremony and a Careers Talk scheduled on Saturday, 11 May 2019 from 8:45am to 1:15pm at the Hall of St. Margaret's Co-educational English Secondary and Primary School (33 Sham Mong Road, Shamshuipo, West Kowloon). Graduates would be informed of the details of the Joint-School Graduation Ceremony at the Rehearsal.

All students should attend the above functions in proper summer uniform. Please fill in the reply slip and pass it to the Class Teacher on 1 March 2019.

Ms Frances Tong
Principal

Remarks: Except those on sick leave, 'Certificate of Completion' will not be distributed to graduates who do not attend **the Rehearsal and the Joint-School Graduation Ceremony**.